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Pro vývoj po roce 2013 je důležité se aktivně podílet už teď 

 
KJH - Poslední březnový pátek (25. února) se konalo zasedání Krajského sdružení Národní sítě MAS ČR 
Královéhradeckého kraje. Tentokrát ho pořádala MAS POHODA venkova v čele s předsedou MAS 
Lubošem Řehákem a manažerem MAS Tomášem Vidlákem. 
 
Za místo jednání byl zvolen malý sál Společenského centra – Kino 70 Dobruška. To prošlo v loňském 
roce rozsáhlou rekonstrukcí, nyní nabízí zázemí nejen pro promítání, ale i pro koncerty, divadlo a jeho 
malý sál pak pro konference, zasedání a výstavy. Účastníci jednání mohli shlédnout část filmu ve 
formátu 3D. 
 
Mezi připravenými osmi body programu bylo např. hospodaření Krajského sdružení Národní sítě 
MAS, vypořádání pohledávek a závazků týkajících se Konference VENKOV 2010, která se konala 
v listopadu v Lázních Bělohrad. Hlavní částí byly ale volby zástupců a náhradníků do Výboru Národní 
sítě MAS a do pracovních skupin a komisí. 
 
„Na MZE ČR v současné době již probíhají diskuze, zda program LEADER a podpora venkova 
z Evropské unie bude pokračovat i po roce 2013. Proto je velmi důležité, že máme možnost se i my, 
jako MAS Království – Jestřebí hory, účastnit těchto vyjednávání. Krajské sdružení MAS zastupují 
v pracovní skupině „Mezinárodní spolupráce“ Lada Nevečeřalová a v pracovní skupině „Medializace a 
propagace“ Jan Balcar. Pro budoucí vývoj je důležité se aktivně podílet a ne čekat, jak vše dopadne,“ 
řekl Jan Balcar, ředitel KJH, o. p. s. 
 
Jednání Krajského sdružení se konají většinou jednou za dva měsíce a jsou nedílnou součástí 
fungování místních akčních skupin – slouží k předávání zkušeností a k možnosti dalšího rozvoje MAS 
v našem kraji. 
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